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I investeringsprogrammet til Bergensprogrammet og miljøløftet har rundkjøring og endestopp på Kråkenes vært en
investering siste år, til en kostnad på omlag 18 mill.

Argumentasjonen for å rundkjøringen har vært at dette er endestoppet for buss 15 som snur her, og at busssjåførene
trengte ordentlige toalettforhold og pauseforhold.

Jeg sykler forbi her hver da, og mitt inntrykk er at rundkjøringen er ferdig, men pausefasilitetene for bussjåførene er
ikke kommet opp.

Spørsmål til fylkesrådmannen:

 Hvorfor er ikke pause og toalettforhold til bussjåførene prioritert frem til nå?
Når kan det komme på plass?

Marthe Hammer (SV)


